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Aan: College van B&W van de gemeente Albrandswaard 

Van: VVD fractie 

Datum: 13 december 2010 

  

Betreft: Vragenhalfuur Raadsvergadering 16 december 2010 

Onderwerp: Centrum Ontwikkeling Rhoon  

 

De “tweede fase” van de Centrumontwikkeling Rhoon zal zijn voltooiing 

naderen in de zomer van 2011. In het belang van de winkeliers en de 

gebruikers van het winkelcentrum mag er geen onnodige vertraging ontstaan 

in de realisatie van de buitenruimte. De VVD constateert op basis van de brief 

op 7 december verzonden door de winkeliersvereniging dat er nog veel 

onduidelijkheden zijn en onderkent het belang deze op korte termijn weg te 

nemen. In het verleden heeft een klankbordgroep een goede rol vervuld in de 

afstemming tussen gemeente / ontwikkelaars en belanghebbenden. Op dit 

moment heeft de VVD fractie de volgende vragen:  

1. Op welke wijze verloopt de communicatie tussen de ontwikkelaars / 

winkeliers / eigenaren en andere belanghebbenden? 

 

2. Komt de klankbordgroep nog op regelmatige basis bij elkaar? 

Zo ja, wat is de samenstelling van deze klankbordgroep? 

Zo nee, wat is de reden daarvan? 

 

3. Welke insteek heeft het college bij de invulling van het 

Louwerensplein en de Dorpsdijk? Ook gezien de aangenomen motie 

om Grevelingen aan te kopen en in de carrousels gedane toezegging 

dat het de intentie is het pand volledig te slopen waarop ook het 

gevoteerde sloopbedrag gebaseerd is. 

 

4. Op welke termijn denkt het college aan alle belanghebbenden 

duidelijkheid te kunnen verschaffen over de inrichting  van het 

Louwerensplein en de Dorpsdijk? 

Namens de VVD fractie, 

Marco Goedknegt 


